

请注意，客人需提前登记注册获取入园码方可进入：

=====
扫描下方二维码并按提示操作...



1. 关注“启德航访客预约系统”小程序
2. 注册 (上传照片扫脸入园非必选项，客户可根据意愿选择)
3. 预约拜访时间 – 只需输入预约日期，时间及预约的启德航或蕴启人员联系方式
4. 我们会在后台审核并通过，微信小程序将推送给您入园二维码。
5. 请在园区门口扫码入园(如果您之前选择了脸部识别，也可扫脸入园)

=====
注意：如果您驾车前来，无需担心，我们车行道上也防止了扫码设备，只需摇下车窗即可扫码入园。
二维码扫描器和面部扫描器安装在驾驶员左侧(我们不扫描任何汽车牌照)。
进入园区后，在大楼入口对面的左右两侧有停车位。
所有其他乘客请下车，在人行入口凭个人二维码扫码入园。

=====
我们期待您的到来！

Kindly note that to enter the Startup-Factory-Industry-Park every guest has to register in advance:

=====

SCAN the QR-Code below and then...



1. **FOLLOW** the Mini-program (SUF Visitor System)
2. **REGISTER** (registration via face-scan is optional)
3. **MAKE APPOINTMENT** - Input date & time and refer to the mobile no. of your contact at Startup Factory Kunshan or Smartfactory Kunshan.
4. We will confirm the appointment-inquiry and the Mini-Program will generate a QR-Code for you.
5. Present your QR-Code to the SCANNER at arrival at the gate (Or gain access via face-scan, if opted for that earlier)

=====

Note: If you come by car - no worries - stay in the car and pull down the window. QR-code scanner and face scanner are installed left hand side of the gate on driver's level. (We do not scan any car license plates.) After the gate there are parking spots on the left - right opposite the building entrance.

ALL OTHER PASSENGERS kindly step out of the car and walk through the personnel channel while scanning your individual QR-code.

=====

Looking forward to seeing you.